

N A T O

O T A N

P R E S S   S E R V I C E

S E R V I C E   D E   P R E S S E

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Téléphone : 41.00.40 - 41.44.00 - 41.44.90

PRESS RELEASE DPC(71)12

Brussels, 20th August, 1971  
Embargo: 17.00 hours  
(Brussels time)

The Defence Planning Committee, following its decision of 15th August, 1971 to respect the wishes of the Government of Malta that the existing relationship between Malta and NATO be altered, has directed that - in accordance with long-term planning aims agreed upon in NATO, in 1965 - the activities of the Headquarters of the Allied Naval Forces Southern Europe be relocated in Naples.

The Defence Planning Committee has given instructions to the NATO Military Authorities to implement this decision.

COMMUNIQUE DE PRESSE DPC(71)12

Bruxelles, 20 août 1971  
Ne pas publier avant  
17 heures (heure locale)

Le Comité des plans de défense, après avoir décidé le 13 août 1971 de respecter le désir du gouvernement de Malte visant à modifier les relations existant entre Malte et l'OTAN, a décidé - conformément aux objectifs des plans à long terme agréés par l'OTAN en 1965 - que le centre d'activité du Quartier général des Forces navales alliées Sud-Europe sera transféré à Naples.

Le Comité des plans de défense a donné aux autorités militaires de l'OTAN les instructions nécessaires pour mettre cette décision en application.